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Punkt 1: Valg af dirigent 

Frank blev enstemmigt valgt 

 

Punkt 2: Bestyrelsens beretning fremlagt af Disse 

- Klubhuset har fået fjernvarme, blevet malet udvendigt 
- God opbakning fra frivillige til hjælp med rengøring og vask. Dog ofte de samme 

frivillige. 
- Til næste sæson starter et U96 7 mands drengehold op. Vi skal bakkes op med hjælp til 

dommer, mv. Faxe står for holdet. 
- 1. Herrer formåede at blive i serie 2, i indeværende sæson ligger de nr. 9. Michael 

Knudsen erstatter Morten Abildgaard som 1. Holdets træner. Vi takker for Mortens 
indsats. Peter Møller fortsætter som assistent. 

- 2. Herrer spiller i serie 4. Jon vil fortsat stå for holdet, og lover at oppe sig med hensyn 
til seriøsitet. 

- 7 mands Senior; Fogh fortsætter erhvert som træner. 
- Old Boys formåede at blive i rækken. Stig ønsker ikke at fortsætte som træner, derfor 

mangler vi en ny mand på posten. Vi takker Stig for arbejdet. 
- Veteran holdet fortsætter med Frank på posten som træner. 
- 7 mands Oldboys fortsætter med John på posten som træner. 
- Dame holdet slutter midt i rækken. Kan sagtens bruge flere spillere 
- Hjemmesiden fungerer rigtig godt. 
- Vi har i år fået 5.500 bøder fra KBU pga. forkert udfyldt holdkort, manglende 

indtastning af resultat, manglende planlægning af kampe rettidigt, udeblivelse fra 
kampe. Bestyrelsen indskærper regler og vilkår overfor respektive holdledere, i form af 
en officiel skrivelse. 

- 2010 er B1960’s jubilæumssæson. Fastudvalget uddyber under punkt 9. 
 

Punkt 3: Regnskab og budgetforslag 

- Regnskabet er ikke underskrevet af revisorerne.  
- For specifikation af udgifter og indtægter: se regnskabet. 
- Revisoren har påtegninger til regnskabet. Bilag 7,26 og 42. Disse redegør for 

påtegningerne. 
- Regnskabsåret kører fra sommer til sommer. Der bliver stillet forslag om at ændre 

regnskabsåret, således at den fælger kalenderåret, da det vil gøre det mere 
gennemskueligt. 

- Der spørges ind til underskuddet, hvilket primært skyldes manglende indbetaling af 
kontingent. Der vil blive strammet op fra kassererens side. 

- Regnskabet blev vedtaget af generalforsamlingen. 
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- Budgettet holder ikke hensigten om at gå i nul, hvorfor man fra bestyrelsens side har til 
hensigt at holde budgettet for næste år. Dette er primært selvforskyldt pga. bøder og 
manglende kontingent. 

 

Punkt 4: Indkommende forslag 

- Morten forslår at klubben køber et medlemssystem, der kan automatisere processen 
omkring registrerede medlemmer, herunder betaling via PBS. Forslaget bliver 
undersøgt og behandlet på næste bestyrelsesmøde. 

 

Punkt 5: Kontingent fastsættelse 

- Bestyrelsen forslår at vi forsætter med samme kontingentsatser, dvs. 500 kr. pr. 
medlem. 

- 250 kr. pr. studerende.  
- 100 kr. pr. passivt medlem. 
- Stig fremsætter forslag om forhøjelse på kr. 50. Forslaget bliver diskuteret og sat til 

afstemning. Forslaget blev nedstemt. 
- I forbindelse med vores nye drenge hold fremsætter Faxe forslag om at de skal være 

kontingent fri den første sæson, for at få tilmeldinger til et fuldt hold. 
 

Punkt 6: Fremtidigt arbejde 

- Fliser i baderummet er beskadiget. Det bliver ordnet af bestyrelsen inden sæsonstart.  
- Forslag om opsætning af flyer diverse steder der skal tiltrække flere spillere. Jeppe står 

for udfærdigelse af flyer. 
- Forslag om rekruttering via facebook. Morten står for link, og alle forpligter sig til at 

sende den videre.    
- Link til facebook oprettes på hjemmesiden. 
 

Punkt 7: Valg af bestyrelse 

- Bestyrelsen består af Claus, Disse, Leon, Bjarke, Dennis og Jeppe. 
- Disse, Bjarke og Leon er på valg og ønsker genvalg. Alle er genvalgt. 
- Ragavan og Morten ønsker at opstille til bestyrelsen. Begge er valgt. 
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Punkt 8: Valg af revisor og suppleant 

- Kevin er i dag suppleant. Han er genvalgt. 
- Frank Jeppesen og Dennis Ludvig er i dag revisorer. Begge er genvalgt. 
- Peter Møller er suppleant. Han er genvalgt. 

 
 

Punkt 9: Valg af udvalg 

- Festudvalget består af Fogh, Heine, Møller, Faxe og Frank 
- Festudvalget har bl.a. styr på planlægningen. Frank refererer til bestyrelsen løbende.    

 

Punkt 10: Eventuelt 

- Kampfastsættelse bliver fastlagt af Frank 
- Disse og Frank nedsætter et udvalg til at sætte ord på B1960 fantastiske historie. Dette 

til uddybelse på hjemmesiden under punktet ”Historie” Disse er ansvarshavende. 
- Michael efterspørger en ekstra vaskemaskine og en tørretumbler. Det er noget 

bestyrelsen vil arbejde på. 

Bestyrelsen takker for det flotte fremmøde og god ro og orden under mødet. 

 

 
 
 


